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Preventieve gezondheidszorg  -  Communicatie rond inname van voedingsmiddelen

In antwoord op mijn vraag om uitleg nr. 1528 (2016-2017) rond orthorexia, stelde de 
minister dat de partnerorganisatie Eetexpert aanbevelingen ontwikkelt voor 
communicatie voor de overheid en de partnerorganisaties, gebaseerd op internationale 
aanbevelingen en onderzoek. Daarbij is het essentieel om niet eenzijdig te focussen op 
de inname van voeding, maar ook een gezonde levensstijl moet aan bod komen.

De minister kondigde aan dat Eetexpert tegen de zomer aanbevelingen klaar zou hebben 
voor de media en de journalisten.

1. Zijn de aanbevelingen klaar?

2. Wat zijn precies de aanbevelingen die zijn ontwikkeld?



JO VANDEURZEN 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 682 van 7 juni 2017
van FREYA SAEYS

1. Op de internationale dag tegen eetstoornissen (2 juni) werd de ‘media-aanbeveling 
voor doordachte, niet stigmatiserende communicatie over gewicht, eetgedrag en 
eetstnoornissen’ voor pers en media gelanceerd. Deze werden bekendgemaakt via 
een persbericht. Aangezien dit naar de journalisten zelf gericht was en niet naar de 
burgers, was de media-aandacht eerder beperkt. 

2. U kunt deze aanbevelingen nalezen op de website van Eetexpert: 
http://www.eetexpert.be/aanbevelingen

http://www.eetexpert.be/aanbevelingen

